



Sanctions for Academic Dishonesty

The policy which is part of the comprehensive policy titled “Behavior for Learning Policy”-version of September 2018 which was reviewed in June 2019 by Phase Leaders and Students’ Support Committee.

Abiding by this policy ensures the smooth pacing of the day-to-day Teaching and Learning processes at DIPS-G and guarantees highest levels of student’s safety at all times.

Sanctions for Academic Dishonesty

At DIPS-G, we are very keen to provide equal and fair assessment to all students; therefore, we consider academic dishonesty as a serious offense that jeopardizes such efforts.

The following actions will be taken:

A) In case of plagiarism, the student will receive a zero on the written work submitted and up to 5 marks will be deducted from the conduct average.

B) In case of cheating in quizzes or tests using documents or any physical means:

- The proctor will remove the material used in cheating from the student. The student will be allowed to continue to take the test in order to avoid creating disturbance in the testing hall; however, the student will receive a zero on the test.
- The proctor will file an Incident Report and submit it to the Office of Academic Affairs.
- The student will receive a zero on the test and 5 marks will be deducted from the conduct average. Parents may appeal the decision for reconsideration to the Academic Advisor.

C) In case of cheating using signals or gestures of any type:

- The proctor will issue a verbal warning the first time followed by a grey card the second time and a red card in the third time. The proctor will write the student’s name on the cards as the required. The student will be allowed to continue to take the test in order to avoid creating disturbance in the testing hall; however, the student will receive a zero on the test.
- The proctor will file an Incident Report and submit it to the Office of Academic Affairs.
- The student will receive a zero on the test and 5 marks will be deducted from the conduct average.

Parents may appeal the decision for reconsideration to the Academic Advisor.

D) In case of attempting to cheat, the proctor will warn the student verbally twice and then will follow procedures outlined in part C.

E) In case of assisting someone else to cheat, the proctor will apply procedures outlined in either B or C, depending on the type of violation.



الموضوع: إجراءات الضبط في حالات الغش الأكاديمي

حضرة أولياء الأمور الكرام،

تتمنى عودًا حميدًا لطلبتنا وعوائلهم الكرام.

يرجى من حضراتكم قراءة سياسة المدرسة أدناه حول " إجراءات الضبط في حالات الغش الأكاديمي ". هذا تذكير لنبس السياسة والإجراءات الخاصة بهذا الصدد وكما هو مدرج ومذكور في عقد ولي الأمر والمدرسة. يتضمن هذا التعميم السياسة التي تعد جزءًا من السياسة الشاملة بعنوان " سياسة السلوك من أجل التعلّم " - نموذج سبتمبر 2018 والذي تمت مراجعته في يونيو 2019 من قبل رؤساء الأقسام ولجنة دعم الطلبة.

إن الالتزام بهذه السياسة يضمن سرعة وسلاسة سير عملية التعليم والتعلّم اليومية في مدرسة دبي الدولية - القهود.

نشكركم مقدّمًا على تعاونكم المستمر ودعمكم لنا.

ملحوظة: يرجى ملاحظة أن السياسة قد تم تدقيقها لغويًا فقط دون إجراء أي تغييرات على محتواها

إجراءات الضبط في حالات الغش الأكاديمي

تحرص مدرسة دبي الدولية على توفير الفرصة المتساوية والعدالة لجميع طلبتها ولذلك فإنها تعتبر عملية الغش الأكاديمي عملية تهدد هذا التوجه وهي حريصة على مكافحة الغش الأكاديمي من خلال وضع القوانين الصارمة من أجل ردع المرتكبين لهذه المخالفة. في حال الغش أو محاولة الغش فإنه سوف يتم اتخاذ الإجراء التالي :

(أ) في حال النقل من مصادر أخرى وبشكل غير مصرح به مثل النقل من النسخ من المواقع الإلكترونية أو النقل من طالب آخر سوف يحصل الطالب على صفر على العمل المقدم ويتم حسم 5 درجات على أقصى حد من درجة السلوك .

(ب) في حال الغش في الامتحانات القصيرة أو الامتحانات الفصلية من خلال أوراق أو متعلقات بالمادة فإنه :

- يقوم المراقب بمصادرة المادة المستعملة في عملية الغش. من أجل عدم خلق جو من الفوضى داخل القاعة يسمح للطلاب بتكملة الامتحان ولكن سوف يحصل الطالب على صفر في النتيجة النهائية ويتم حسم 5 درجات من درجة السلوك.
- يقوم المراقب بكتابة تقرير ويقدمه إلى مكتب الإشراف الأكاديمي.
- يمكن لولي الأمر التقدم بطلب استرحام خلال فترة اسبوع لمكتب الإشراف الأكاديمي ليتم النظر في موضوع الطالب من أجل وضع خطة مراقبة وعلاج لهذا السلوك .

(ج) في حال الغش باستعمال إشارات أو علامات خلال الامتحان فإنه :



- يقوم المراقب بتوجيه تنبيه شفوي للطالب في المرة الأولى وفي حال تكرار ذلك للمرة الثانية يقوم المراقب بوضع كارت رمادي اللون ويكتب إسم الطالب عليه وفي حال تكرار ذلك للمرة الثالثة يضع المراقب كارت أحمر ويكتب اسم الطالب عليه .
- من أجل عدم خلق جو من الفوضى داخل القاعة يسمح للطالب بتكملة الامتحان ولكن سوف يحصل الطالب على صفر في النتيجة النهائية ويتم حسم 5 درجات من درجة السلوك.
- يقوم المراقب بكتابة تقرير ويقدمه إلى مكتب الإشراف الأكاديمي.
- يمكن لولي الأمر تقديم طلب استرحام خلال فترة اسبوع إلى مكتب الإشراف الأكاديمي من أجل النظر في وضع الطالب ووضع خطة متابعة وعلاج لهذا السلوك .

د) في حال محاولة الغش فإن المراقب يقوم بإعطاء تنبيهين شفويين إلى الطالب . في حال استمرار الطالب في المحاولة يتم اتباع الإجراءات المتخذة في جزء(ج).

هـ) في حال مساعدة طالب لطالب آخر على عملية الغش يقوم المراقب بتطبيق الإجراءات المتخذة في جزء (ب) أو (ج) حسب المحاولة المتبعة .

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،

أفضل التحيات.

فريق القيادة المدرسية